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Protokół nr 20/2016 z posiedzenia 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

odbytego w dniu 12 maja 2016 roku 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie materiałów na XXIV sesję Rady Miejskiej. 

3. Wolne głosy i wnioski. 

4. Zakończenie. 

 

Ad. 1.Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Tomasz Pawlak 

Przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad.2. Zaopiniowanie materiałów na XXIV sesję Rady Miejskiej. 

 

a) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

 

Burmistrz poinformował, że droga oznaczona w ewidencji gruntów jako działki 

nr 73/42 i 73/57, obręb Borek Wlkp. oznaczona jest w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego „Jeżewska”, jako tzw. tereny dróg 

publicznych. Wypełnienie założeń przedmiotowego miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wymaga przyjęcia drogi do kategorii dróg 

publicznych. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 

6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 
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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

b) nadania tytułu i odznaki „Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.” 

 

Członkowie Komisji zapoznali się z uzasadnieniem nadania Panu Ryszardowi 

Zawodnemu tytułu i odznaki „Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.” 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny(nieobecny radny Zbigniew Maturski).. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 

5 członków Komisji, 1 radny wstrzymał się od głosowania, nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny (nieobecny radny Zbigniew Maturski). 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, 2 radnych wstrzymało się od 

głosowania, nikt nie był przeciwny. 

 

 

a) utworzenia Przedszkola Samorządowego w Borku Wlkp. wraz  

z oddziałami zamiejscowymi w Wycisłowie i Zalesiu 

 

Inspektor ds. Oświaty – Tomasz Marszałek poinformował, że utworzenie 

Przedszkola Samorządowego w Borku Wlkp. wraz z oddziałami zamiejscowymi 

w Wycisłowie i Zalesiu uporządkowuje sieć przedszkoli  

w gminie Borek Wielkopolski. Pozwoli również sprostać potrzebom 

mieszkańców gminy Borek Wielkopolski. Dlatego planuje się włączenie nowo 

tworzonego przedszkola wraz z istniejącą Szkołą Podstawową im. Władysława 

Jagiełły w Borku Wlkp. w struktury nowo powstającego zespołu szkolno-

przedszkolnego. Zarządzanie zarówno szkoła podstawową, jak i przedszkolem 

przez jednego dyrektora usprawni organizację, a także relacje nauczycieli  

z rodzicami, a także kontrahentami współpracującymi z poszczególnymi 

jednostkami.  
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Obecny Zbigniew Maturski. 

 

Radny Romuald Gawroński zapytał czy wszystkie dzieci w wieku 6 lat mają 

zapewnione miejsce w przedszkolu. 

 

Tomasz Marszałek wyjaśnił, że każde dziecko ma zapewnione miejsce  

w przedszkolu. 

 

Radna Magdalena Przybylak zapytała czy jeżeli nie byłoby miejsca  

w przedszkolu w danej miejscowości dzieci byłyby kierowane do innej 

miejscowości. 

 

Burmistrz odpowiedział, że  żadne dziecko nie zostanie przekierowane do innej 

miejscowości. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 

6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

 

b) utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Borku Wlkp., 

 

Inspektor ds. Oświaty – Tomasz Marszalek poinformował, że w związku  

z zaistniałymi zmianami w strukturach organizacyjnych jednostek oświatowych, 

polegających na utworzeniu Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Borku Wlkp., 

w skład którego wchodzi Przedszkole Samorządowe w Borku Wlkp.  

z oddziałami zamiejscowymi w Wycisłowie i Zalesiu oraz Szkoła Podstawowa 

im. Władysława Jagiełły w Borku Wlkp. wraz ze Szkołą Filialną im. Edmunda 

Bojanowskiego w Wycisłowie oraz Szkołą Filialną w Zalesiu, w celu 
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standaryzacji systemu oświaty na terenie gminy Borek Wlkp., planuje się 

utworzenie zespołu szkolno-przedszkolnego.  

Nowo powstała jednostka oświatowa zatrudniać będzie wszystkich 

pracowników zatrudnionych w łączonych jednostkach oświatowych. Jednostką 

zarządzał będzie dyrektor wyłoniony w drodze konkursu.  

W związku z powyższym podjęcie uchwały uważa się za zasadne. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 

6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

c) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych  

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Borek 

Wielkopolski 

 

Inspektor ds. Oświaty – Tomasz Marszalek poinformował, że w związku  

z zaistniałymi zmianami w strukturach organizacyjnych jednostek oświatowych, 

nastąpiła zmiana planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych. W związku z powyższym podjęcie 

uchwały uważa się za zasadne. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 
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Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 

6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

 

d) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów 

prowadzonych przez Gminę Borek Wielkopolski oraz określenia 

granic ich obwodów 

 

Inspektor ds. Oświaty poinformował, że w związku z zaistniałymi zmianami  

w strukturach organizacyjnych jednostek oświatowych, nastąpiła zmiana planu 

sieci publicznych szkół podstawowych, a także granic ich obwodów. W związku 

z powyższym podjęcie uchwały uważa się za zasadne. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 

6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 
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e) udzielenia dotacji z budżetu Gminy Borek Wlkp. na wykonanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych dla 

obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie 

stanowiących własności Gminy Borek Wlkp., 

 

Burmistrz poinformował, że proponuje się udzielić dotacji z budżetu Gminy dla 

Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. Pocieszenia NMP w Borku Wlkp. w kwocie 

10.000 zł na wymianę istniejących okien metalowych z zachowaniem podziałów 

i wyglądu, wymianę oszklenia w oknach na szkło witrażowe w Zespole 

Kościoła Farnego pw. Św. Stanisława Biskupa w Borku Wlkp.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 

6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

f) zmian budżetu i w budżecie na rok 2016. 

 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Burmistrz. 

 

Zmiany  planu dochodów dotyczą: 

 dz. 700, rozdz. 70005 zwiększa się dochody o kwotę 3.754 zł z tytułu 

sprzedaży środka trwałego, 

 dz.801, rozdz. 80103 zwiększa się dochody o kwotę 8.905 zł  oraz w rozdz. 

80104 zł o kwotę 7.085,00 zł z tytułu dotacji celowej przeznaczonej na 

realizację zadań własnych w zakresie wychowania przedszkolnego oraz w 

rozdz. 80104  o kwotę 14.177 zł z tytułu odszkodowania od ubezpieczyciela, 

 dz. 926, rozdz. 92601 zwiększa się dochody o kwotę 156.421 zł z tytułu 

zwrotu podatku od towarów i usług VAT dokonanego przez Urząd 

Skarbowy. 
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Po dokonanych zmianach dochody zwiększyły się o kwotę 190.342 zł i wynoszą 

27.452.791,66 zł. 

 

Zmiany planu wydatków dotyczą: 

  dz. 600, rozdz. 60016 zwiększa się wydatki o kwotę 179.500 zł, w tym na 

remont dróg gminnych o kwotę 41.500 zł, 

  - na zadanie inwestycyjne pn. Budowa parkingu przy ul. Dworcowej  

       w Borku Wlkp. o kwotę 63.000 zł, 

    „Przebudowę drogi dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości        

     Osówiec” – 75.000,00 zł, 

 dz. 750, rozdz. 75075 zwiększa się wydatki o kwotę 6.352,00 zł na zakup 

usług promujących gminę, 

  dz. 801, rozdz. 80101, 80103, 80104, 80110, 80120, 80130, 80148 oraz  

w dz. 854, rozdz. 85401 zmniejsza się plan wydatków o ogólna kwotę 

70.700zł z tytułu dodatkowego wynagrodzenia rocznego. 

 

Zwiększa się rezerwę ogólna o kwotę 76.690,00 zł. 

 

W ramach funduszu sołeckiego dokonuje się zmian: 

 w rozdziale 90003 zmniejsza się wydatki o kwotę 1.500 zł, zwiększa w rozdz. 

60016 o kwotę 1.500 zł.  

 

Po dokonanych zmianach wydatki zwiększyły się o kwotę 190.342 zł i wynoszą 

26.939.635,88 zł. 

 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 

6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 
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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

 

W tym punkcie nikt głosu nie zabrał. 

 

Ad.4. Zakończenie. 

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak zakończył 

posiedzenie. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 

 

Wiesława Wójcik      Tomasz Pawlak 
 


